

Zikko

user's manual 使用說明書

Thunderbolt 3 Mini Dock 8K 雷電3 8K Mini 拓展塢

Scan a QR Code
掃碼獲取更多資訊



www.zikkotech.com

(即刻) 雷電3 PD60W 8K Mini拓展塢

產品簡介

Zikko (即刻) 雷電3 PD60W 8K Mini拓展塢 (型號: M-TBD060) 是一款雙供電模式的專為雷電3端口筆記本外設拓展而設計。拓展塢自帶雷電3數據線, 可直接進行數據間的傳輸及電力供給。集USB 3.1、Display port、HDMI、以太網、揚聲器&麥克風一體的智能高速拓展塢, 配有USB-C最高60W的PD供電輸入端口, 可通過外接電源實現上游充電, 為筆記本在影視輸出同時提供持久電力。內置驅動程序, 即插即用, 無需安裝其他驅動程序。

此款Mini拓展塢配有DP1.4和 HDR HDMI 2.0端口, 支持Display port 8K和HDMI 4K高清影視輸出, 您可以鏡像主屏幕或擴展桌面, 以便同時顯示更多應用程式。擴展功能和視頻輸出功能的增強, 讓您享受雷電3拓展塢外設之間的超高速數據傳輸。即刻: 連接您所想!

CE & FCC & Thunderbolt 3 符合性聲明:

Zikko聲明: 我產品 M-TBD060 符合歐盟CE規範指令EN 55032/EN 55024: CLASS B。同時, 符合相關RoHS。我產品仍取得FCC等相關質量認證, 我對上述聲明完全負責。我產品 M-TBD060 符合Thunderbolt 3技術規範要求, 並已取得相關認證授權。所附帶Thunderbolt 3線纜依符合認證授權。

產品示意圖



參數規格

型號: M-TBD060
Thunderbolt 3 Cable端: 傳輸速度40Gbps Max, 60W
USB-A端口: USB3.1 Gen2支持傳輸速度10Gbps, Max【註: 外接供電模式支持USB 3.1 Gen2 x2、電腦供電模式支持USB 3.1 Gen2 x1 (優先) 和USB 2.0 x 1】。
USB-C端口: 僅支持PD3.0供電, 60W Max (20V/15V/9V/5V, 3A)
HDMI 端口: 輸出支持HDMI2.0, 解像度支持最高4K@60HZ HDR
Display port端口: 輸出支持DP1.4, 解像度支持最高Single 8K@30HZ
RJ45 端口: 以太網接入端口, 傳輸速度支持10/100/1000M
音頻端口: 支持立體聲輸出和麥克風輸入
工作溫度: 0°C ~ 35°C
儲存溫度: -20°C ~ -70°C
體積: 106(L)x 106(W) x 25 (H) mm
材質: PC+ABS
配線: Thunderbolt 3 Cable, L200mm
重量: 218g
可選顏色: 黑色

包裝配件

* M-TBD060主機 * 說明書

質保說明

Zikko為包裝中的硬件產品和配件材料及工藝缺陷提供質量保修服務, 整机 (含适配電源) 保修期限為自您購買該產品之日起一年, 所附帶的線纜等配件保修6個月。正常的磨損或老化以及意外、不正當使用、改造等造成損壞, 不在此保修範圍之內。獲取售後服務方式: 請致電 Zikko授權品牌商或前往授權零售商購買處或網絡客服後, 同時請提供相關購買憑據 (發票或購買記錄)。

⚠ 注意事項

1. 禁止拆卸或重組!
2. 禁止在熱源旁使用 (超過80°C) 或投入火中!
3. 禁止將其投入水中、海水中或弄濕!
4. 禁止衝擊或投擲!
5. 請使用產品標配電源適配器, 遵照供電要求!
6. 請勿用於非指定設備上!

Scan a QR Code
掃碼獲取更多資訊



www.zikkotech.com

Zikko

Room 210, 2/F, Block A, Ka Fu Close 3, Sheung Shui Plaza, Sheung Shui, N.T, Hong Kong.



Designed by Zikko in Hong Kong

Zikko Thunderbolt 3 Mini Dock 8K PD60W

Product Introduction

Zikko Thunderbolt 3 PD60W 8K Mini Docking Station (Model: M-TBD060) is a dual-power supply mode designed for the Thunderbolt 3-port notebook peripherals. The dock comes with a Thunderbolt 3 data cable, which can directly transmit data and supply power. A smart high-speed dock port integrating USB 3.1, DisplayPort, HDMI, Ethernet, speaker & microphone, equipped with a PD power input port of USB-C up to 60W, which can be charged upstream through an external power supply, and is used for notebook video output. At the same time provide durable power. Built-in driver, plug and play, no need to install other drivers.

This Mini docking station is equipped with DP1.4 and HDR HDMI 2.0 port, and supports DisplayPort 8K and HDMI 4K high-definition video output. You can mirror the main screen or extend the desktop to display more applications at the same time. The expansion function and the enhancement of the video output function allow you to enjoy the ultra-high-speed data transmission between the Thunderbolt 3 docking station peripherals. Zikko: Connect Smart.

CE & FCC & Thunderbolt 3 compliance statement:

Zikko declares: Our product M-TBD060 complies with the EU CE directive EN 55032/EN 55024: CLASS B. At the same time, it complies with relevant RoHS. Our products still obtain FCC and other related quality certifications, and our company is fully responsible for the above statement.

Our product M-TBD060 meets the requirements of Thunderbolt 3 technical specifications and has obtained relevant certification and authorization. The included Thunderbolt 3 cable complies with the certification and authorization.

Product schematic



Specifications

Model: M-TBD060

Thunderbolt 3 Port: Support 40Gbps data transmission, 60 watts max

USB-A Port: USB3.1 Gen2 supports transfer speed up to 10Gbps
[Note: When power in through USB-C Port, the 2 USB-A Ports support USB 3.1 Gen2; When power in through Thunderbolt 3 cable to computer, one of USB-A Port support USB 3.1 Gen2 and the other one support USB 2.0].

USB-C port: only supports PD3.0 power in, 60W Max (20V/15V/9V/5V, 3A)

HDMI output: The output supports HDMI2.0, the resolution supports up to 4K@60HZ HDR

DisplayPort: Supports DP1.4, resolution supports up to Single 8K@30HZ

Gigabit RJ45 Ethernet port: Supports10Mbps/100Mbps/1000Mbps

Audio port: supports stereo output and microphone input

Working temperature: 0 °C ~ 35 °C

Storage temperature: -20 °C ~ -70 °C

Size: 106 (L) x 106 (W) x 25 (H) mm

Material: PC+ABS

Thunderbolt 3 cable: 200mm length

Weight: 218g

Color: Black

Packaging Fittings

* M-TBD060Host * Manual

Warranty description

Zikko provides quality warranty for hardware products and accessory materials and process defects in the package. The warranty period is one year from the date of purchase of the product. Normal wear or aging and damage caused by accident, improper use, modification, etc. are not covered by this warranty. Get the after-sales service method: Please call the Zikko authorized brand or go to the authorized retailer to buy or network customer service, and please provide relevant purchase credentials (invoice or purchase record).

⚠ Note

1. Disassembly or reassembly is prohibited!
2. It is forbidden to use it near a heat source (over 80°C) or put it into fire!
3. It is forbidden to put it in water, sea or get wet!
4. Don't impact or throw!
5. Please use the standard power adapter of the product and follow the power supply requirements!
6. Do not use on non-designated equipment!

After Service Card 售後服務保障卡

Product Name 產品名稱	
Product Model 產品型號	
Product Serial No. 產品序列表	
Purchasing Date 購買日期	

Customer Name 顧客姓名	
Phone 聯繫電話	
E-Mail 郵箱	
Add. 聯繫地址	

Distributor Name 經銷商名稱	
Phone 聯繫電話	
E-Mail 郵箱	
Sign/Seal Here: 經銷商簽章:	

